

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 2006

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 2006

1998

I. Nos. 34380-34445

II. Nos. 1202-1203

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 24 February 1998 to 4 March 1998.*

	<i>Page</i>
No. 34380. Netherlands and Chile:	
Convention on social security (with Administrative Agreement of 4 December 1996). Signed at Santiago on 10 January 1996	3
No. 34381. Netherlands and Azerbaijan:	
Agreement for air services (with annex). Signed at Bakoe on 11 July 1996.....	85
No. 34382. Netherlands and the former Yugoslav Republic of Macedonia:	
Agreement on international road transport. Signed at Skopje on 15 April 1997	141
No. 34383. Spain and Nicaragua:	
Agreement on air transport (with annex). Signed at Madrid on 24 July 1992.....	165
No. 34384. Spain and France:	
Agreement concerning the construction and operation of the international section of the high speed railway line between Spain and France (Mediterranean side) (with exchange of notes dated 4 December 1995 and 9 January 1996). Signed at Madrid on 10 October 1995.....	207
No. 34385. International Bank for Reconstruction and Development and Estonia:	
Loan Agreement— <i>Haapsalu and Matsalu Bays Environment Project</i> (with schedules and General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements dated 1 January 1985). Signed at Washington on 19 September 1995.....	209

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 2006

1998

**I. N^{os} 34380-34445
II. N^{os} 1202-1203**

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 24 février 1998 au 4 mars 1998***

	<i>Pages</i>
N^o 34380. Pays-Bas et Chili :	
Convention sur la sécurité sociale (avec Accord administratif du 4 décembre 1996). Signée à Santiago le 10 janvier 1996.....	3
N^o 34381. Pays-Bas et Azerbaïdjan :	
Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Bakoe le 11 juillet 1996.....	85
N^o 34382. Pays-Bas et l'ex-République yougoslave de Macédoine :	
Accord relatif au transport routier international. Signé à Skopje le 15 avril 1997 ...	141
N^o 34383. Espagne et Nicaragua :	
Accord relatif au transport aérien (avec annexe). Signé à Madrid le 24 juillet 1992.....	165
N^o 34384. Espagne et France :	
Accord concernant la construction et l'exploitation de la section internationale d'une ligne ferroviaire à grande vitesse entre l'Espagne et la France (façade méditerranéenne) [avec échange de notes en date des 4 décembre 1995 et 9 janvier 1996]. Signé à Madrid le 10 octobre 1995	207
N^o 34385. Banque internationale pour la reconstruction et le développement et Estonie :	
Accord de prêt — <i>Projet d'environnement des baies d'Haapsalu et Matsalu</i> (avec annexes et Conditions générales applicables aux accords de prêt et de garantie en date du 1 ^{er} janvier 1985). Signé à Washington le 19 septembre 1995	209